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Kietrz, dn. 11 kwietnia 2014 roku 

 

 

Protokół z posiedzenia Komisji ds. rozwoju miasta, oświaty i usług 

w dniu 31 marca 2014 roku 

 

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 9°° 

Stan Komisji ds. rozwoju miasta, oświaty i usług:  

Lesław Kuśnierz              - obecny 

Iwona Lachowicz             - obecna  

Kazimierz Tracz               - obecny 

Wojciech Maryszczak        - obecny  

Krzysztof Łobos               - obecny 

 

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Lesław Kuśnierz, powitał wszystkich 

obecnych. Zaproponował zmianę kolejności porządku obrad: 

 

 1. Rozpatrzenie pisma w sprawie likwidacji Biblioteki Wiejskiej znajdującej się w 

wiejskim Domu Kultury w Nasiedlu.  

 

 2 .Rozpatrzenie pisma od mieszkańców ulicy Traugutta w sprawie    montażu znaku 

ograniczenia prędkości oraz lustra drogowego. 

  

3. Sprawy bieżące. 

 

 4 .Wizyta ulicami Kietrza w celu sprawdzenia czystości i porządku. 

 

Ad. 1.  
Przewodniczący przedstawił pismo Pani Dyrektor MGOK  w Kietrzu dotyczące  

likwidacji wypożyczalni zbiorów bibliotecznych w Nasiedlu oraz związane z tematem  

likwidacji  pismo z zebrania wiejskiego w Nasiedlu.  Po rozpoznaniu przedmiotowej 

sprawy członkowie Komisji zadecydowali za zasadne pozostawienie wypożyczalni 

zbiorów bibliotecznych  w Nasiedlu.  

Swoją opinię Komisja motywowała tym ,iż wypożyczalnie biblioteczne w małych 

miejscowościach  tworzą istotny element społeczeństwa , docierają do swoich 

użytkowników w miejscu ich zamieszkania. Zamknięcie wypożyczalni spowodowałaby 

to, iż ważny element dla lokalnego środowiska zostałby zlikwidowany. Ponadto 

wiązałoby się to również z ograniczeniem dostępu do wiedzy tym mieszkańcom sołectwa, 

którzy korzystają z zasobów biblioteki.  

Ad. 2 

Przewodniczący przedstawił pismo mieszkańców ul. Traugutta  w sprawie montażu znaku 

oraz lustra. 

Komisja wyraziła pozytywną opinię. 

Ad.3 

W sprawach bieżących została przedstawiona propozycja zakupów koszy z możliwością 

 zamontowania pojemnika z workami na psie odchody. Członków komisji zaniepokoiło 

zachowanie właścicieli psów, którzy pozostawiają psie odchody w miejscach publicznych 

 na terenie miasta. Pan Radny Maryszczak zaproponował również zamontowanie na 
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terenie miasta  koszy o metalowej konstrukcji, zabetonowanych na stałe w celu 

ograniczenia wandalizmu i dewastacji.  

 

 

Zwrócono również uwagę  

- na brak koszy na śmieci przy  ul. Górskiej, 

-zabrudzone chodniki i ulice, szczególnie przy drogach powiatowych i  drodze 

wojewódzkiej 

 

        Radna Iwona Lachowicz: 

 Mieszkańcy domów prywatnych powinni sprzątać przy swoich posesjach ,  i 

zaangażować się społecznie w utrzymaniu czystości na terenie miasta i gminy co jasno 

wynika z uchwały o utrzymaniu czystości Miasta i Gminy Kietrz. 

 

         Radny Krzysztof Łobos: 

 zaproponował zorganizowanie raz w roku akcji  - sprzątania miasta  przez tydzień przez 

pracowników interwencyjnych z całej gminy. 

    

Ponadto  zaproponowano :                    

-  aby Członkowie Rady Miejskiej byli obecni przy odbiorach  inwestycji na terenie 

gminy i miasta Kietrz 

 

-skierowanie pisma do Starostwa Powiatowego z prośbą o zamontowanie  oświetlenia 

przy przejściu dla pieszych na ul. Długiej obok byłego sklepu rybnego.  

-skierowanie pisma do Starostwa Powiatowego z prośbą usunięcie pni i korzeni 

pozostawionych po wycince drzew przy ul. Okrzei 

 

 

- skierowanie pisma do Urzędu Wojewódzkiego dotyczące poprawy nawierzchni chodników 

przy ul. Głubczyckiej i ul. Raciborskiej 

 

   Ad.4  

  Komisja podczas wizytacji przestrzeni miejskiej wskazała następujące mankamenty i 

uciążliwości występujące na terenie miasta: 

 

1) Park Czterech Żywiołów: 

-nieporządek przy TOI- TOI, 

-kamery monitorujące zostały przybite do drzew gwoźdźmi, powinny również obejmować 

swym zasięgiem bardziej widoczne miejsca; 

-pęknięty postument usytuowany przy bramie wejściowej; 

-furtka przy schodach prowadzących do wyjścia z parku zamknięta, 

-odpadające i niestabilne płytki na schodach prowadzących na scenę stwarzają zagrożenie. 

-odpadające płytki i  listwy na scenie, 

-pękająca nawierzchnia sceny, 

-brak klosza i oświetlenia  obok sceny, 

- zdewastowane i zaśmiecone miejsce w którym znajduje się fontanna 

Zaleca się: 

     - wysypanie grysem  terenu z tyłu sceny  

    - naprawę dwóch uszkodzonych ławek 

 



Protokół z posiedzenia Komisji ds. rozwoju miasta, oświaty i usług w dniu 31 marca 2014 roku  
3 

 

Podczas wizytacji zwrócono uwagę na problem przebywania podczas przerw na terenie parku uczniów z 

sąsiadującego  Zespołu Szkół, którzy zaśmiecają park i niszczą roślinność. 

Zaproponowano zorganizowanie  pogadanki wśród uczniów Zespołu Szkół w Kietrzu na temat 

utrzymania czystości w parku. 

 

2) ul. Okopowa: 
- Sprzątnięcie dzikiego wysypiska śmieci w pobliżu byłych magazynów Kombinatu 

Rolnego 

  

- przejście od ulicy Okopowej do ulicy  Matejki (teren obok garaży) uprzątnięcie krzaków 

ze śmieci  

 

-Instalacje elektryczne, zamontowane przez właścicieli garaży stanowią sieć, która może 

stwarzać zagrożenie. 

 

-Zabezpieczyć wejście do byłych magazynów Kombinatu Rolnego przy ulicy Okopowej 

. 

3) ul. Matejki 

-poniżej nr 34 za żywopłotem znajduje się składowisko śmieci, suchych liści i odpadów   

 

4) ul. Krasińskiego i ul. Traugutta nieuporządkowany teren za garażami 

 

5) ul. Kościuszki w pobliżu cmentarza tablica informacyjna przybita do drzewa 

gwoździami 

 

- przy sąsiadującym parkingu za Urzędem Miejskim, nie sprzątnięte pozostałości po 

remoncie  

 

6) ul. Głowackiego: naprzeciwko Zakładu Fryzjerskiego zabrano kontener na śmieci, w 

jego miejscu panuje nieporządek.  

 

- Zespół Szkolno Przedszkolny w Kietrzu przy wejściu do kuchni jest kojec, w którym 

składowane  są śmieci  wysypujące się na zewnątrz. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Posiedzenie zakończono o godz. 11.15 

 

 

                                                                    Przewodniczący Komisji  

 

                                                            ds. rozwoju miasta, oświaty i usług 

 

 


